
Zápis 
ze 6.veřejného zasedání ZM ve Frymburku  

dne 29.dubna 2015 
 

Přítomni: Řezáč O., Labaj, Mrázik, Kučera, Krejza, Dvořák, Szöke, Řezáč M., Šauer 
 

Nepřítomni:   

 
Občané:  

 
Hosté:  

 
Ověřovatelé zápisu: Dvořák, M.Řezáč 

 

Program:    

1.) zahájení, kontrola plnění usnesení 
2.) návrh řešení likvidace bio odpadu v souladu s novou legislativní úpravou 
3.) představení návrhu řešení sociálního využití areálu bývalé mateřské školy 

4.) letní turistický bus Lipenska (Martin Řezáč) 
5.) projednání přijetí dotací: 

- tvorba územně plánovací dokumentace 

- obnova sbírkových předmětů v muzeu 

- nákup techniky pro SDH 

- provedení oprav ve sportovním areálu 

6.) zpráva o činnosti místní knihovny za rok 2014 

7.) Prodej, nákup a pronájem movitého i nemovitého majetku městyse Frymburk 

8.) různé 

 

Zahájeno v 17,01 hodin  

 

AD 1.) 

Zahájení provedl starosta. Přivítal zastupitele zastupitele, hosty i přítomné místní občany a provedl kontrolu plnění 
usnesení ze zasedání ZM. Všechna usnesení z minulého zasedání ZM byla splněna. 
 

AD 2.) 

Starosta přivítal ástupce firmy Eco Farm CZ. Seznámil přítomné s novou úpravou legislativy v oblasti 

odpadového hospodářství. Pro občany se nic nemění, bio odpad, jeho odvoz, bude i nadále zajišťovat naše technická 
skupina. Změna bude pro městys v systému likvidace. Mgr.Karafiát seznámil přítomné s návrhem firmy Eco Farm CZ 

na likvidaci bio odpadu v lokalitě Moravice. Návrh cen na likvidaci bio odpadu obdržel každý z členů ZM 
v elektronické podobě. Dále M l předložený návrh cen. Tato cenová kalkulace je součástí zápisu ze 
zasedání ZM. Starosta se dotázal, zda je možný vlastní odvoz odpadu pro městys až na Moravici. M
odpověděl, že ano. Na další dotaz odpověděl, že firma je připravena k okamžitému zahájení provozu, i když na nové 
kontejnery budou muset ještě čekat. V další diskusi odpověděl na dotazy přítomných zastupitelů. Zastupitelé hodnotili 
tuto aktivitu převážně kladně. V diskusi zazněl i návrh optimalizovat provozní dobu sběrného dvora tak, aby bylo 
možné využít tento kontejner i v neděli. M.Řezáč navrhl, aby tato firma, místní firma, v případě uzavření smlouvy, 
přispěla finančním příspěvkem ke společenským akcím pořádaným v městysi. , že i tuto otázku již 
vedení firmy řešilo a uvažuje o nabídce přispět částkou ve výši 5% z celkového ročního objemu finančních prostředků 
městyse. Do diskuse se zapojili i přítomní místní občané  dotaz, zda bylo předloženo více nabídek 
na tuto likvidaci. Starosta podal informace o dosavadním postupu v jednání o této otázce. nesla dotaz na 
vlastnictví firmy. ověděl. Proběhla další diskuse k této otázce. 
 

ZM souhlasí s využitím nabídky firmy Eco Farm CZ s.r.o. na likvidaci bio odpadu v souladu s novelou zákona 
č.229/2014 Sb. a pověřuje starostu městyse podpisem smlouvy, s výpovědní dobou tři měsíce a s finančním 
příspěvkem pro městys Frymburk ve výši 5% z celkového ročního objemu finančních prostředků městyse. Nabídka je 
součástí zápisu ze zasedání ZM. 
9 hlasů pro        číslo usnesení: 38/2015 

 

AD 3.) 
starosta stručně shrnul dosavadní vývoj okolo prostorů v bývalé mateřské školce. Dále představil, formou vizualizace, 
návrh možného využití těchto prostor. Tuto vizualizaci připravil atelier SP Studio Český Krumlov. Vizualizace je 
součástí zápisu ze zasedání ZM. Návrh předpokládá využít  část prostor po bývalé školce na byty a druhou část na 
ordinace a volnočasové centrum. V části určené pro byty se v návrhu uvažuje o deset  „sociálních “ malometrážních 
bytů o velikosti cca 50 m2. Proběhla diskuse. Starosta navrhl nechat si na rozmyšlenou jeden měsíc a řešit to na dalším 
zasedání ZM, kde by se mohlo rozhodnout, jak konkrétně dál postupovat. Tuto myšlenku podpořil p.Krejza, p.Kučera i 
p.Labaj. Do diskuse se zapojili i přítomní místní občané. Z diskuse rovněž vyplynul kladný postoj k navrhovanému 



řešení, tzn. využít prostory k sociálním účelům a k vybudování bytů. Co se týká velikosti bytů, je to otázka další 
diskuse a finančních prostředků městyse. 
 

AD 4.) 

M.Řezáč představil přítomným návrh na provoz letního turistického autobusu. Zrekapituloval dosavadní provoz 
zimního skibusu. Přepravilo se cca 8.500 lidí za zimní sezonu. Představený návrh předpokládá sloučení a vytvoření 
linky na trase z Nové Pece do Vyššího Brodu, Bad Leonfeldenu i do naší spřátelené obce Vorderweissenbachu. 
Proběhla diskuse. L.Mrázik se dotázal, zda tímto spojem budou moci jezdit i lidé bez kol. M.Řezáč odpověděl, že ano. 
Jde o to, aby tento spoj využívalo co nejvíce lidí. P.Krejza tuto myšlenku plně podpořil s tím, že již viděl i navrhovaný 
jízdní řád. P.Kučera rovněž kladně ohodnotil tento návrh a vyjádřil přesvědčení, že spojení až do samotného Bad 
Leonfeldenu bude zpestřením možností dopravy i pro místní občany. Do diskuse se zapojili i přítomní místní občané. 
M.Řezáč, v reakci na dotazy, objasnil, že tento spoj bude fungovat jako normální autobusová linka, dle stávajících 
zastávek, pro všechny, za běžný tarif. 
 

ZM podporuje projekt letního turistického autobusu firmy Destinační management Lipensko o.p.s. a podporuje  
i propojení linky do partnerské obce Vorderweissenbach přes Bad Leonfelden. 

9 hlasů pro        číslo usnesení: 39/2015 

 

AD 5.) 
Starosta stručně provedl úvod do otázky grantů, které městys obdržel od JČ kraje pro letošní rok. Jedná se o granty na 
podporu tvorby územního plánu, pro naše muzeum, pro SDH a na opravy ve sportovním areálu městyse. P.Labaj 
informoval přítomné o současném stavu praktické realizace dotace pro SDH na nákup nového automobilu. Proběhla 
krátká diskuse k celkové problematice grantů. Starosta informoval, že v pondělí úspěšně proběhla závěrečná kontrola 
v muzeu, kde tento měsíc končí tzv.udržitelnost projektu. 
 

ZM souhlasí s přijetím dotace na tvorbu územně plánovací dokumentace městyse Frymburk od JČ kraje ve výši 
200.000,-Kč včetně stanovených podmínek. 
9 hlasů pro        číslo usnesení: 40/2015 

 

ZM souhlasí s přijetím dotace na obnovu sbírkových předmětů v muzeu městyse Frymburk od JČ kraje ve výši 
10.000,-Kč včetně stanovených podmínek. 
9 hlasů pro        číslo usnesení: 41/2015 

 

ZM souhlasí s přijetím dotace na pořízení požární techniky dopravního automobilu pro SDH Frymburk od JČ kraje ve 
výši 600.000,-Kč včetně stanovených podmínek. 
9 hlasů pro        číslo usnesení: 42/2015 

 

ZM souhlasí s přijetím dotace na stavební opravy ve sportovním areálu městyse Frymburk od JČ kraje ve výši 
150.000,-Kč včetně stanovených podmínek. 
9 hlasů pro        číslo usnesení: 43/2015 

 

AD 6.) 

Místostarosta p.Kučera krátce seznámil přítomné se zprávou o činnosti knihovny za rok 2014. Tuto zprávu obdržel 
každý z členů ZM v elektronické podobě v souladu s jednacím řádem. Dále informoval přítomné o myšlence zkusit 
řešit v městysi projekt tzv.samoobslužné knihovny v letní sezoně. podpořil myšlenku samoobslužné knihovny, 
mohlo by jít o starší telefonní budku na náměstí. Informoval i o tom, že si knihovnice stěžují na to, že je v knihovně 
zima, i když se topí. 
ZM vzalo informace na vědomí, zpráva o činnosti knihovny je součástí zápisu za zasedání ZM. 
 

AD 7.) 

Tajemník přednesl žádost pani rodej části pozemku p.č.145/1 v k.ú.Frymburk. Proběhla 
diskuse k tomuto prodeji, do které se zapojili i přítomní místní občané. Z diskuse vyplynul závěr, že se zastupitelé 
seznámí se situací na místě samém a rozhodnou na dalším zasedání ZM. 
 

ZM souhlasí s prodejem pozemku parc.č.547/211 o výměře 439 m2
 v k.ú.Frymburk za cenu 800,-Kč/m2

 

9 hlasů pro        číslo usnesení: 44/2015 

 

ZM souhlasí s prodejem pozemků parc.č.547/212 o výměře 194 m2
 a parc.č.547/421 o výměře 64 m2

 vše 
v k.ú.Frymburk za cenu 800,-Kč/m2

 

9 hlasů pro        číslo usnesení: 45/2015 

 

ZM souhlasí s prodejem pozemku parc.č.547/430 o výměře 22 m2
 v k.ú.Frymburk za cenu 800,-Kč/m2

 

9 hlasů pro        číslo usnesení: 46/2015 

 

ZM nesouhlasí se záměrem prodeje části pozemku parc.č.416/1 o výměře cca 200 m2
 v k.ú.Frymburk. 

9 hlasů pro        číslo usnesení: 47/2015 

 

 



 

ZM souhlasí s uzavřením smlouvy o zřízení věcného břemene k části parcel 2333 a 2320 v k.ú.Frymburk za účelem 
přeložky kabelu NN s uzemněním ve prospěch společnosti EON Distribuce a.s., se sídlem F.A.Gerstnera 2151/6, 
České Budějovice, IČ 25733591. VB se zřizuje za jednorázovou úplatu v celkové výši 10.000,-Kč bez DPH. 
9 hlasů pro        číslo usnesení: 48/2015 

 

AD 8.) 
starosta  - informoval přítomné o jednání s hem, že chce skončit svojí praxi zubního lékaře, 
  ale že se bude snažit najít za sebe 
  - zastupitelé obdrželi  v elektronické podobě zprávu o stavu nezaměstnanosti k 31.3 2015  

  - dále informoval o plánovaném cyklovýletu a vyzval p.Krejzu, aby informace doplnil 

p.Krejza - navázal na vystoupení starosty a informoval přítomné o plánovaném cyklovýletu. Nakonec se  
  situace změnila, pojede pouze jeden  autobus a dofinancování od městyse by mělo být maximálně do 
  částky 3.000,-Kč. Tato částka by byla uhrazena z kapitoly cestovního ruchu 

starosta  - informoval přítomné, že zastupitelé obdrželi zprávu od p.  stavu občerstvení na 
  pláži, otevírací době, řešení občerstvení v rámci Frymburk festu 2015, stavební úpravy. Co se týká 
  Frymburskfestu 2015 navrhne starosta další jednání na ZM v květnu za účasti zúčastněných stran. 
  L.Mrázik informace doplnil o postřehy ze svého osobního jednání s p
M.Řezáč - informoval o připravované akci 23.5.2015 Májové kolo. Podrobnější infomace jsou v květnovém 
  zpravodaji. Akci pořádají SK Lyžaři Běžci Frymburk a OS Lipno-Dunaj za podpory naší školy.  
  Požádal o toleranci při průběžném uzavírání náměstí v tento den 

L.Mrázik - informoval přítomné o provedených opravách některých komunikací v katastru městyse. Kladně 
  ohodnotil probíhající opravu státní silnice mezi Milnou a Lipnem. Dále informoval o tom, že běžná 
  cena za tunu recyklátu je 180,-Kč/t a starosta vyjednal cenu pro městys 50,-Kč/t. Poděkoval    
  Svatoninským za aktivní pomoc při opravě cesty. Starosta informace doplnil o plánu opravy  
  příjezdové cesty do městyse 

p.Frantál - vznesl dva dotazy a žádal odborné odpovědi. Ne hned, ale na dalším zasedání. Jedná se o otázku 
  povolení provozu plavidel se spalovacími motory od dubna letošního roku na přehradě. První otázka 
  zněla, zda měly místní samosprávy možnost se k této úpravě vyjádřit a druhá otázka, kdo a jak bude 

kontrolovat dodržování stanovených pravidel. Vyjádřil svůj názor, že toto rozhodnutí nepřispěje ke 
zvýšení kvality vody v Lipně. Proběhla diskuse k této problematice 

- vznesl dotaz na stav vozovky na mostu v zátoce, kde vede cyklostezka. Místostarosta p.Kučera  
informoval, že tuto situaci se snaží řešit ve spolupráci s úřadem již delší dobu a že způsob řešení je 

  složitější než se na první pohled zdá. Bude se i nadále snažit tuto situaci vyřešit 
p.Labaj  - pozval přítomné na zítřejší stavění májky do sportovního areálu, kde kromě stavění bude i spousta 
  atrakcí pro děti 

 - vznesla dotaz na p.L.Mrázika, zda je možné odkoupit uložený recyklát. Starosta odpověděl, že  
městys zatím nepředpokládá žádný prodej tohoto recyklátu. Ten bude využit na opravy cest městyse 

L.Mrázik - doplnil informace o opravě cesty na Posudov (do Černé zátoky), kde část nákladů uhradí městys a 
  druhou část samotní majitelé nemovitostí. Starosta informace doplnil 
 

 

 

 

ukončeno v 19,20 hodin  

 

zapsal: Flígr 
 

ověřili: Řezáč O., Řezáč M., Dvořák      


